
Yhtenäiskoulun johtokunta § 8 30.09.2020

Koulurakentamiseen liittyvät asiat

Johtok § 8

Esitys:  Rehtori esittelee koulurakentamiseen liittyvät asiat johtokunnalle.

Päätös: Uuden koulun suunnittelu on kokonaisuudessaan edennyt hyvin.

- tulevia käyttäjiä on kuunneltu suunnittelussa hyvin, oppilaiden ja
opiskelijoiden ideoita on viety eteenpäin arkkitehdeille, jotka ovat ottaneet
niitä suunnittelussa huomioon
- kaluste- ja ict-suunnittelu ovat juuri alkamassa, infran 5 - 6 viikkoa
kestävä rakentaminen on alkanut, sen jälkeen maanrakennustoimet


